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Styrelsen har bestått av: 
Svante Bergqvist, ordf. 
Jan-Eric Andersson, kassör 
Gunilla Christensen, sekreterare 
Ove Bäck, ledamot 
Marita Fogelin, ledamot 
Annelise Madsen, ledamot 
Karl-Göran Karlsson, ledamot 
 
Övriga uppdrag har innehafts av: 
Gunilla Christensen, kontaktperson 
Anders Åberg och Britt Andersson, revisorer 
Karl-Göran Karlsson och Nils Orrenius, tävlingsledare 
Dennis Sörensen, valberedning sammankallande 
Per-Axel Svensson, valberedningen 
Ulla-Britt Johansson, valberedningen 

Dennis Sörensen, materialförvaltare 
 
Förutom extra årsmöte 15 september samt ordinarie årsmöte 2021-12-15 har styrelsen haft 
6 protokollförda styrelsemöten. 
 
Folkets Park, som spellokal, fungerar mycket bra och tillgången till parkering, kök och 
serveringsutrymmen är en värdefull tillgång. 
 
Medlemsantalet har under verksamhetsåret varit 46 stycken.  
(Minskning med 2 st.) 
 
Samtliga tävlingar har spelats i Folkets Park och det fungerar utmärkt tack vare åtskilligas 
stora arbete vad som gäller själva arrangemanget av tävlandet men även vad gäller servering 
och annat. 
 
Jan-Eric Andersson, Anders Åberg, Josef Efraim tar hand om teknik och redovisning med 
stort stöd och hjälp av Per-Axel Svensson och Göran Roth. 
 
Motala sköter brickläggningen. Brickorna lämnas och hämtas av främst 
Jan-Eric Andersson med stöd av flertal spelare som deltar i Motalas spelkvällarna eller har 
andra resor till Motala. 
 
Höstbridgen startade 1 september och pga pandemin begränsades deltagarna till max 32.  
Anmälan på klubbens hemsida och barometer fram till årsskiftet.  
 
Nybörjarbridge och pratbridge startade tisdag den 5 oktober och omfattade  8 tillfällen. 
Två bord vid nybörjarbridgen och 2-3 bord vid pratbridgen. 



 
Vårbridgen kom igång 12 januari men pga pandemin kunde vi inte träffas fysiskt utan 
medlemmarna erbjöds fortsättningsvis Realbridge på nätet måndagar och onsdagar. 
 
Fr.o.m. mars började vi spela i parken igen, med anmälningsplikt, på onsdagar och då 
spelades Realbridge endast på måndagar. 
Även fortsättningskurs och pratbridge kom igång 1 mars. 
 
Sommarbridgen, med anmälningsplikt, startade den 8 juni och varannan vecka tom 31 
augusti. 
Realbridge fortsatte var måndag fram till midsommar och därefter varannan vecka t augusti. 
 
En ny dator har inköpts under verksamhetsåret. 
 
 
 
 
………………………………          ………………………………………..        …………………… 
Svante Bergqvist, ord.       Jan-Eric Andersson, kassör         Karl-Göran Karlsson 
 
 
 
 
 
……………………………………..           ………………………………          ………………….. 
Anne-Lise Madsen                       Ove Bäck                              Marita Fogelin   
 
 
                                     
 
 
…………………………………….. 
Gunilla  Christensen, sekr. 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 


